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واکنش پیگرینی 
بعد از تحقیر شدن منچسترسیتی

سرمربی منچسترسیتی نسبت به شکست 
س��نگین تیم��ش مقاب��ل چلس��ی در جام 
حذفی واکنش نش��ان داد. به نقل از اسکای 
اس��پورتس، س��یتی در جام حذفی انگلیس 
تحقیر ش��د و با نتیجه 5 بر یک برابر چلسی 
تن ب��ه شکس��ت داد و از دور رقابت ها کنار 
رفت. مانوئل پیگرینی در این دیدار ترکیبی 
متف��اوت به میدان فرس��تاد ت��ا جایی که 6 
بازیکن این تیم برای نخستین بار در ترکیب 
اصلی به میدان رفتند. س��رمربی س��یتی در 
نشس��ت خبری بعد از ب��ازی درباره عملکرد 
ضعیف تیمش گفت: در 45 دقیقه نخس��ت 
بازی خوبی را به نمایش گذاش��تیم اما در 5 
دقیقه نخس��ت نیمه دوم این چلسی بود که 
کار را تمام کرد. شاگردان گاس هیدینک در 
نیمه دوم تیم برتر میدان بودند. باید اعتراف 
کنم آنها شایسته پیروزی در این دیدار بودند. 
او ادامه داد: مجبور بودم از این ترکیب جوان 

استفاده کنم. چاره دیگری نداشتم.
 6 بازیک��ن اصلی ما آس��یب دیده بودند 
و نمی توانس��تم از آنها استفاده کنم. بخوبی 
می دانستم که شرایط سختی پیش رو داریم 
و نمی توانیم در ج��ام حذفی ادامه دهیم اما 
چاره ای نداش��تم و بای��د از بازیکنان جوان و 
بی تجربه استفاده می کردم. برابر تیم بزرگی 
بازی کردیم. چلس��ی بسیار خوب ظاهر و در 
نهایت هم پی��روز این دیدار ش��د. پیگرینی 
در پایان س��خنانش گفت: چهارشنبه دیدار 
بس��یار حساس��ی پیش رو داری��م و نماینده 
فوتب��ال انگلیس در لیگ قهرمان��ان اروپا به 
ش��مار می آییم. بازیکنان آسیب دیده زیادی 
داریم و ریس��ک اس��ت که از ای��ن بازیکنان 
 اس��تفاده کنم. امیدوارم در این دیدار سخت 

به پیروزی برسیم.

ناظم الشریعه: تازه فتیله  تیم ملی 
ایران روشن شده است

سرمربی تیم ملی فوتس��ال درباره قهرمانی 
این تیم در آس��یا می گوید تیمش تازه استارت 
کار را زده و فتیل��ه را روش��ن ک��رده اس��ت. 
محمد ناظم الش��ریعه درب��اره قهرمانی تیم ملی 
فوتس��ال ایران در مس��ابقه های جام ملت های 
آس��یا اظهار کرد: خوش��حالیم که توانستیم به 
قهرمانی برسیم. چیزی که کسب این قهرمانی 
را مش��کل کرده ب��ود این بود ک��ه در 2 دوره 
قبلی نتوانس��ته بودیم قهرمان ش��ویم و همین 
موض��وع اس��ترس کار ما را زیاد ک��رده بود اما 
آنقدر ستارگان ما خوب و درخشان بازی کردند 
ک��ه جای هیچ صحبتی باقی نگذاش��تند. همه 
نتایج ما خیلی خوب بود. من از همه بازیکنانم 
راضی هس��تم. او افزود: ما تازه اس��تارت کار را 
زده ایم و فتیله را روش��ن کرده ایم. فکر می کنم 
بتوانیم در ادام��ه راه در جام جهانی کار بهتری 
را ارائه دهیم. ناظم الش��ریعه در بخش دیگری 
از صحبت هایش درب��اره پرداخت پاداش 500 
دلاری به ملی پوشان گفت: من نباید جوابگوی 
این مس��اله باشیم اما بدانید کاری که بازیکنان 
ما کردند بسیار بزرگ بود. اینکه همه تیم ها را 
با تفاضل گل ببریم دلیل بر ضعف فوتسال آسیا 
نیس��ت بلکه باید بگویم فوتسال آسیا پیشرفت 
چشمگیری داشته است. مطمئن باشید فوتبال 
و فوتس��ال آسیا س��طح بالایی دارد اما ما واقعا 
خوب هستیم و فقط باید همدلی داشته باشیم. 
باید هوای فوتسالیست ها را بیش از این داشته 
باشیم. او در پایان در پاسخ به این سوال که آیا 
تا جام جهانی گواتمالا سرمربی تیم خواهد ماند 
یا خیر؟ گفت: این موضوع هنوز معلوم نیست. 
شاید رفتیم و شب به من گفتند دیگر سرمربی 
نیستی. اما من قرارداد دارم و برایم افتخار است 

که سرمربی تیم ملی بمانم.

مشکل رئال با زیدان همچنان ادامه دارد
تصمیم های عجیب زیزو

رئ��ال 2 امتیاز حس��اس دیگر را از دس��ت 
داد. زیدان بار دیگر نش��ان داد که او هم مانند 
رافائل بنیتس گاهی اوقات تصمیم های عجیبی 
می گیرد و تیم را از ش��رایط ایده آل خود خارج 
می کند. تیم زیدان هنوز یک مش��کل اساسی 
دارد و نتوانس��ته آن را ح��ل کن��د. به گزارش 
شفقنا ورزشی، رئال مادرید در یکی از دیدارهای 
حساس هفته بیست و ششم رقابت های لیگا در 
ورزش��گاه خانگی مالاگا به میدان رفت که این 
دیدار در نهایت با تس��اوی یک - یک به پایان 
رس��ید تا ش��اگردان زین الدین زیدان 2 امتیاز 
حس��اس دیگر را از دست دهند و فاصله آنها با 
صدر جدول رده بندی به 9 امتیاز افزایش پیدا 
کند. چه بسا هواداران رئال مادرید تا حدودی از 
عملکرد تیم خود در این دیدار راضی باش��ند. 
آنها در این دیدار کریم بنزما مهاجم نوک خود 
را در اختیار نداش��تند و گذش��ته از این گرت 
بیل دیگر مه��ره خط  حمله رئال هم به علت 
آس��یب دیدگی به این دیدار نرسید و طبیعی 
است که خط حمله این تیم اسپانیایی از قدرت 
لازم برخوردار نباش��د. گذشته از این شاگردان 
زین الدین زیدان هفته قبل دیدار حساس��ی را 
برابر رم پشت سر گذاشتند و خستگی در بین 
بازیکنان این تیم وجود داش��ت و این می تواند 
دلیل دیگری برای نتیجه نگرفتن در این دیدار 
باش��د.رئال مادرید در این دی��دار انگار از نظر 
روحی - روانی مشکل داشت. بازیکنان این تیم 
طوری بازی می کردن��د که انگار پیروزی برای 
آنها اهمیت ن��دارد. تیمی که می خواهد پیروز 
ش��ود باید تا دقایق پایان��ی بجنگد و بازیکنان 
نهایت تلاش خود را به کار گیرند و این چیزی 
بود ک��ه در رئال زیدان حداقل در این دیدار به 
چشم نمی آمد. بازیکنان رئال در دیدارهای قبلی 
بویژه دی��دار برابر رم جنگنده و پرتلاش ظاهر 
می ش��دند و هواداران خود را امیدوار کردند اما 
در ای��ن دیدار رئال زیدان س��رحال و با روحیه 
بازی نکرد و این سوالی است که باید سرمربی 
فرانس��وی این تیم به آن پاسخ دهد. زیدان در 
این دیدار کریم بنزما را در اختیار نداش��ت و از 
طرف دیگر هم گرت بیل آسیب دیده بود. انتظار 
می رفت دیگر سرمربی فرانسوی رئال دست از 
لجبازی بردارد و خامس رودریگز را در ترکیب 
اصلی به میدان بفرستد. این بازیکن کلمبیایی 
توانایی بس��یار بالایی در کارهای هجومی دارد 
و می توانست کمک زیادی به رئال کند. زیدان 
باید رودریگز را در کنار ایسکو به عنوان هافبک 
تهاجمی به میدان می فرس��تاد تا رونالدو بهتر 
در ش��رایط گلزنی قرار گیرد اما او عجیب ترین 
تصمیم را گرفت و زوج خس��ه و کواچیچ را به 
میدان فرس��تاد که هیچکدام از این بازیکنان 
نتوانستند عملکرد خوبی در این دیدار از خود 
نشان دهند. به محض اینکه رودریگز به میدان 
رفت عملکرد رئال در کارهای هجومی بهتر شد 
و این ستاره کلمبیایی چند بار دروازه مالاگا را 
تهدید کرد. یکی از مش��کلات اساسی که رئال 
بنیتس داشت این بود که این سرمربی باتجربه 
گاهی اوقات تصمیم ه��ای عجیبی می گرفت 
و بس��یاری را ش��گفت زده می کرد. زیدان هم 
ثابت کرده که او گاهی اوقات دست به تغییرات 
عجیبی در ترکیب تیم می زند. چه بس��ا بتوان 
حض��ور کواچی��چ را در این دی��دار تا حدودی 
توجیه کرد اما هر کسی می داند که بازی دادن 
به خامس رودیگز بهتر از خس��ه جوان اس��ت. 
س��رمربی رئال مادرید در نیمه دوم بازی دست 
به تغییر عجیبی زد. همه انتظار داشتند که او 
در این نیمه اگر می خواهد تیمش را دفاعی کند 
کاس��یمیرو را به میدان بفرستد و اگه به دنبال 
هجومی کردن اس��ت خام��س رودریگز را به 
میدان بفرستد اما این سرمربی فرانسوی دست 
به تغییری زد که شاید بتوان گفت کسی انتظار 
آن را نداش��ت. زیدان واس��کز را به جای خسه 
وارد میدان کرد که این بدترین تصمیمی بود که 
می توانست بگیرد چرا که واسکز بسیار ضعیف 
ظاهر شد و هیچ حرکت قابل توجهی انجام نداد. 
از دیگر بازیکنانی که زیدان می توانست در این 
دیدار تعویض کند می توان به ایسکو و کواچیچ 
اشاره کرد. این دو بازیکن اصلا از نظر روحی - 
روانی آماده این دیدار نبودند و نتوانستند خط 
میانی رئال را بخوبی اداره کنند. رئال مادرید با 
سرمربی فرانسوی خود یک مشکل اساسی دارد 
و آن زمانی است که در بازی های خارج از خانه 
به میدان می رود. رئال در سانتیاگو برنابئو تیمی 
بسیار متفاوت است تا جایی که شاگردان زیزو 
در چهار ب��ازی خانگی که به میدان رفته اند با 
اقتدار به پیروزی رسیده  و موفق شده اند که 20 
گل به ثمر رس��اند اما همین تیم در بازی های 
خارج از خانه ضعیف بازی می کند تا جایی که از 
3 بازی خود تنها 5 امتیاز کسب کرده و 4 گل 
هم وارد دروازه حریفان کرده است. رئال زیدان 
در بازی های خارج از خانه اقتدار و قدرت لازم 
را ندارد و این مش��کلی است که باید این مربی 
فرانس��وی آن را حل کند چرا که رئال با وجود 
پیروزی های پیاپی که بارسلونا به دست می آورد 
اگر در بازی های خارج خانه پیروز نشود شانسی 

برای کسب عنوان قهرمانی ندارد.

گزارش اخبار

گروه ورزشی: فصل جدید رقابت های لیگ قهرمانان 
فوتبال آسیا برای نمایندگان ایران از امروز سه شنبه 
کلید می خورد و 2 تیم اصفهانی در نخس��تین گام 
ب��ه مصاف حریفان امارات��ی و قطری خود خواهند 
رف��ت. لیگ قهرمانان فوتبال آس��یا از چندی پیش 
با برگ��زاری دیدارهای پلی آف به نوعی کلید خورد 
و اکن��ون تیم ها در مرحله گروهی به طور رس��می 
بازی های خ��ود را آغاز خواهند کرد. در این بین 2 
نماینده اصفهانی کشورمان سه شنبه برابر حریفان 
امارات��ی و قطری پیکار خواهند کرد. در ورزش��گاه 
فولادشهر تیم سپاهان، قهرمان فصل گذشته لیگ 
برتر ایران از س��اعت ۱۸:30 به مصاف النصر امارات 
می رود که اکنون در رده سوم لیگ این کشور به سر 
می برد. شرایط دو تیم در مسابقات داخلی تا حدی 
متفاوت است. النصر همچنان امیدوارانه با حریفان 
خود پیکار می کند تا به رده های بالاتر صعود کند و 
سپاهان با بحرانی کم سابقه در عرصه داخلی مواجه 
ش��ده است. زردپوشان که از نظر ساختاری و حتی 
مالی به گ��واه اهالی فوتبال در تمام ادوار لیگ برتر 
شرایطی به مراتب بهتر از دیگر تیم ها داشتند حالا 
وارد فصل جدید از دوران تیمداری خود ش��ده اند. 
از ثبات و آرامش گذشته خبری نیست و مشکلات 
داخلی ک��ه از ابتدای فص��ل به وجود آم��ده بود و 
موجبات کناره گیری فرکی را فراهم کرده بود اکنون 
با کنار گذاشتن هادی عقیلی، اعتصاب یک روزه در 
تمرینات و نتیجه نگرفتن در هفته های متوالی به اوج 
خود رس��یده تا جایی که سپاهان را در رده یازدهم 
لیگ برتر جای داده است. اکنون زردپوشان اصفهانی 
باید در لیگ قهرمانان بازی های بهتری ارائه کنند و 
اگر همان روند را با تفکرات استیماچ تداوم بخشند 
مقابل النصر به مش��کل بر خواهند خورد اما لیگ 
قهرمانان شرایط متفاوتی دارد و سپاهان نماینده اول 
ایران به ش��مار می رود برای همین انتظارات بر این 
است شاگردان استیماچ با فراموشی همه مشکلات 
گذش��ته به فکر پیروزی برابر حریف باشند. بعد از 
جوس��ازی عربس��تانی ها و اماراتی ها برای میزبانی 
ایران، ارائه یک بازی قدرتمندانه در کنار نتیجه قابل 
توجه پاسخ محکمی به همه این حاشیه سازی های 
کش��ورهای عربی خواهد بود و در کنار آن می تواند 

پایانی بر بحران های اخیر سپاهانی ها باشد.
ذوب آهن در یک آزمایشگاه بزرگ ■

تی��م ذوب آهن، قهرمان جام حذفی ایران هم از 
ساعت ۱۸:45 روز سه شنبه در دوحه قطر به مصاف 
لخوی��ا می رود. لخویا با ایس��تادن در رده دوم لیگ 
ستارگان قطر از شرایط خوبی در رقابت های داخلی 
برخوردار اس��ت و می توان��د حریفی قدرتمند برای 
شاگردان یحیی گل محمدی باشد. برخلاف سپاهان، 
تیم ذوب آهن از اوضاع خوبی در لیگ برتر برخوردار 
است و فوتبال زیبایی را نیز ارائه می کند. ذوب آهن 
با قرار گرفتن در مکان چهارم جدول اوضاع نس��بتا 
خوبی دارد و یکی از مدعیان قهرمانی لیگ ایران به 
حساب می آید. با این حال لخویا تیمی پرستاره به 
حساب می آید و گل محمدی در آزمونی سخت قرار 
گرفته ت��ا در عرصه بین المللی هم بازی های خوب 
تیمش را تداوم بخش��د.به ط��ور حتم تیم لخویا با 

برخورداری از امتیاز میزبانی به دنبال ارائه یک بازی 
تهاجمی و کس��ب پیروزی است و حتی در صورت 
تساوی هم یک امتیاز برای ذوب آهن شروعی خوب 
به شمار خواهد رفت. باید دید ذوبی ها در این میدان 

چه نتیجه ای کسب خواهند کرد.
استیماچ: می خواهیم ش�روع خوبی در آسیا  ■

داشته باشیم
سرمربی تیم فوتبال سپاهان می گوید دیدار این 
تیم مقابل النصر امارات بیش از یک بازی معمولی 
بوده و با توجه به بزرگی این بازی آسان نیست. ایگور 
استیماچ در نشس��ت خبری پیش از دیدار تیمش 
مقابل النصر ام��ارات در رقابت های لیگ قهرمانان 
آس��یا اظهار کرد: این بازی یک دیدار بزرگ است. 
می خواهیم ش��روع خوبی در لیگ قهرمانان آس��یا 
داش��ته باش��یم. در چند روز اخیر تمرینات خود را 
دنبال کردیم و ش��رایط خوبی داریم. وی در پاسخ 
به سوالی مبنی بر اینکه چه برنامه ای برای استفاده 
از دروازه بان ه��ا در لی��گ قهرمانان آس��یا و هادی 
عقیلی دارید، گف��ت: بازیکنان م��ن می دانند چه 
برنام��ه ای برای بازی های پی��ش رو دارند. در رابطه 
با س��وال بعدی نیز می دانم ش��ما چرا این سوال ها 
را می پرس��ید. س��رمربی تیم فوتبال س��پاهان در 
خصوص برنامه های کنترلی سپاهان برای 4 بازیکن 
 خطرناک تیم النصر اظهار کرد: نیازی نیست به این 
4 بازیکن اشاره کنیم چرا که آنها بازیکنان سرشناسی 
در سطح دنیا هستند. امیدوارم فردا)امروز( به مدت 
95 دقیقه تمرکز لازم را برای تقابل با این تیم داشته 
باشیم. ایگور استیماچ اظهار کرد: بازی فردا بیش از 
یک بازی معمولی است. این بازی در رابطه با انگیزه، 
افتخار و غرور تیمی ماس��ت. ما با مشکلاتی روبه رو 
هس��تیم ولی در بازی فردا شانس زیادی برای برد 
داریم و امیدواریم در امید جدیدی به س��مت تیم 
ما باز ش��ود و کسانی که کارمان را مختل می کنند 
و تمرکزمان را به هم می زنند پش��ت سر بگذاریم. 

ما با تیمی بازی داریم که مربی خوبی دارد و طبق 
آنالیزها تیمی فشرده و منسجم است که هر بازیکن 
وظیفه اش را در زمین بخوبی می داند. وی در رابطه با 
احتمال کنار گذاشته شدنش پس از بازی فردا گفت: 
این احتمال وجود دارد اما در حال حاضر دلیلی برای 
فکر کردن به این موضوع ندارم. زیرا بازیکنان به من 
اعتماد کامل دارند و مشکلات باشگاه باید به صورت 
داخلی حل شود. در حال حاضر تنها راه برای بهتر 
کردن آینده س��پاهان، ادامه دادن با همین کیفیت 
و امید به باز ش��دن درهای شانس برای تیم است. 
رحم��ان احمدی، دروازه بان س��پاهان نی��ز در این 
نشس��ت خبری گفت: بعد از یک س��ال غیبت در 
جام قهرمانان آسیا حضور پیدا کردیم. هر چند در 
لیگ شرایط خوبی نداریم. همه بازیکنان با توجه به 
تمریناتی که در شرایط خوبی گذراندیم مصمم به 
برد هس��تند و امیدواریم با برد در بازی فردا شروع 

خوبی در بازی های آسیایی داشته باشیم.
رضایت اماراتی ها از میزبانی سپاهان ایران ■

باش��گاه النصر امارات که برای دیدار با سپاهان 
وارد ایران ش��ده از میزبانی ایرانی ها بس��یار راضی 
اس��ت و تاکید کرد هیچ مشکلی برای کاروان النصر 
در اصفهان به وجود نیامده اس��ت. به نقل از روزنامه 
البیان، تیم النصر امارات برای دیدار با س��پاهان در 
دور رفت مرحله گروهی لیگ قهرمانان آس��یا وارد 
اصفهان ش��ده اس��ت. اماراتی ها که پیش از این از 
میزبانی ایران ابراز نگرانی کرده بودند ش��رایط را در 
اصفهان متفاوت با آنچ��ه که پیش بینی می کردند، 
دیدند. آنها از میزبانی خوب اصفهان سخن به میان 
می آورند و بسیار راضی و خوشحال هستند. روزنامه 
البیان امارات از استقبال بسیار خوب اصفهانی ها از 
کاروان باش��گاه النصر سخن به میان آورد و نوشت: 
باشگاه س��پاهان ایران با ش��یرینی از کاروان النصر 
پذیرای��ی کرد. خ��روج از فرودگاه تنه��ا 20 دقیقه 
طول کش��ید و همه چیز مهیا و آماده بود. باش��گاه 

س��پاهان ایران نهایت تلاش خ��ود را به کار گرفت 
تا همه چیز به صورت درس��ت و قانونی انجام شود 
بدون اینکه خطای به وجود  آید تا در آینده برای این 
تیم مشکل ساز شود چرا که قرار است کنفدراسیون 
فوتبال آس��یا م��اه آینده نظر نهایی خ��ود را درباره 
میزبانی ایران در لیگ قهرمانان آسیا بعد از اختلافی 
که با عربس��تان به وجود آمد اع��لام کند. در ادامه 
گزارش ای��ن روزنامه اماراتی آمده اس��ت: »کاروان 
النصر در هتلی که در مرکز ش��هر اصفهان قرار دارد 
اسکان داده شد و این هتل تنها 40 دقیقه از فرودگاه 
فاصله داشت. این درحالی بود که تدابیر امنیتی هم 
در نظر گرفته شده بود. باشگاه ایرانی نهایت تلاش 
خود را به کار برد تا تیم اماراتی شرایط خوبی داشته 
باشد. آنها از همه جزئیات هم عکس و فیلم گرفتند 
تا بعدها بتوانند آن را ارائه دهند. مدیر روابط عمومی 
سفارت امارات هم به فرودگاه آمد تا از کاروان النصر 
اس��تقبال کند. او تاکید کرد همه تلاش خود را به 
کار می گیرند تا تیم النصر س��فر خوبی در اصفهان 
داشته باش��د و زمینه برای موفقیت این تیم فراهم 
شود. عبدالله البنای، مدیر باشگاه النصر امارات هم به 
ستایش از میزبانی باشگاه سپاهان اصفهان پرداخت 
و اظهار کرد: از تیم ایرانی به خاطر این استقبال بسیار 
خوبی که داشت تش��کر می کنیم. آنها بخوبی با ما 
همکاری داشتند و امنیت و آرامش را برای ما تامین 
کردند. ما هم چیزی بیش��تر از ای��ن نمی خواهیم. 
فضای ب��ه وجود آمده بس��یار خوب ب��ود. آب وهوا 
معتدل است و همه چیز مهیاست تا یک بازی بسیار 
خوب برگزار ش��ود. خالد عبید یکی دیگر از اعضای 
باشگاه النصر که در اصفهان حضور دارد، گفت: همه 
چیز آنگونه که پیش بینی می کردیم و انتظار داشتیم، 
است. سفر بسیار خوبی داشتیم بدون آنکه مشکلی 
به وجود  آید. در این گروه 4 تیم الاتحاد عربس��تان، 
س��پاهان ایران، النصر امارات و لکوموتیو ازبکستان 
حضور دارند و کار سپاهان برای صعود سخت است.

حضور ش��ائبه انگیز برانک��و در ابوظبی موجب 
شده بعضی رسانه ها شایعه خروج او از پرسپولیس 
را مطرح کنند. علی اکبر طاهری اصرار فراوانی برای 
تمدید قرارداد برانکو دارد اما سرمربی کروات قرمزها 
تنها به شروطی حاضر به انجام این کار است. هنوز 
فصل به پایان نرسیده و کسی نمی داند برانکو با این 
پرس��پولیس به چه نتیجه ای می رسد.  قهرمانی یا 
کسب سهمیه آسیا  ش��اید هم خانه های پایین تر.  
از این رو بیشتر اعضای هیات مدیره اعتقاد دارند در 
ابتدا باید سرانجام کار را دید سپس پای میز مذاکره با 
برانکو نشست.   برخلاف آنها، سرپرست پرسپولیس 
می گوید باید همین الان با قیمتی مناسب قرارداد 
برانکو را تمدید کرد.  طاهری در جلسه ویژه ای که با 
هیات مدیره داشت عنوان کرد یکی از تیم های لیگ 
امارات و همچنین باشگاه سپاهان در پایان فصل به 
صورت جدی خواستار جذب برانکو هستند و اگر کار 
را به آن روز واگذار کنیم شاید مجبور شویم قیمت 
بیش��تری را برای او بپردازیم.   سفر کوتاه سرمربی 

پرس��پولیس به ابوظبی این شائبه را به وجود آورد 
که شاید وی برای مذاکره برای فصل بعد با تیم های 
اماراتی به ابوظبی رفته است. اما آنطور که خبرنگاران 
مطلع شده اند برانکو به سرپرست پرسپولیس گفته 
برای تمدید قرارداد ش��رط و شروطی دارد.  حفظ 
بازیکنان شاخص مثل طارمی و کامیابی نیا همچنین 
حل مشکل زمین تمرین از بارزترین خواسته های 
برانک��و اس��ت.   البته او در ص��ورت قهرمان کردن 
پرس��پولیس در لیگ جاری خواستار افزایش قابل 
توجه حقوقش نیز شده اس��ت. اما از آنجا که فعلا 
اعضای هیات مدیره اعتقادی به تمدید قرارداد ندارند، 
بعید است طاهری بتواند روی کاغذ کاری را انجام 
دهد.   البته سرنوشت پرسپولیس در لیگ پانزدهم 
تاثیر بس��زایی در رقم قرارداد جدید خواهد داشت.  

چه بسا با چند شکست و از دست دادن جام، اعضای 
هیات مدیره خواستار تغییر کادر فنی شوند.  از این 
رو صفر تا صد کار در دست برانکو است. یا تیمش را 
قهرمان می کند و حضور خودش را در پرسپولیس 

تمدید یا آینده نامعلومی در انتظار طرفین است. 
کار سخت برانکو در ادامه لیگ ■

پرسپولیس با وجود اینکه خوب بازی می کند 
و توانس��ته تماش��اگران زیادی را هم به ورزشگاه 
بکش��اند اما ضعف هایی دارد که اگر برانکو آنها را 
برطرف نکند ممکن است قهرمانی را از سرخپوشان 
تهرانی بگیرد.  پرسپولیس مقابل سایپا باز هم بازی 
برده را با تس��اوی عوض کرد.  این تیم در 6 دیدار 
گذش��ته 3 تس��اوی از خود به جا گذاشته که در 
2 مورد آن )دیدار با ذوب آهن و س��ایپا( از حریف 

جلو بوده و در دقایق پایانی بازی کارش به تساوی 
رسیده اس��ت.  این آمار علاوه بر اینکه آمار خوبی 
برای تیمی که داعیه قهرمانی دارد نیست، نشان از 
3 ضعف مش��خص هم دارد که برانکو باید آنها را 
حل کند. ضعف اول آشفتگی در دفاع میانی است، 
دوم ضع��ف بدنی که در دقای��ق پایانی نمود پیدا 
می کند و ضعف سوم ضعف در گلزنی برای تیمی 
که تهاجمی بازی می کند و فرصت های خوبی خلق 
می کند اما معمولا از آنها استفاده نمی کند. برانکو 
باید این موارد را بررس��ی کرده و در نهایت آنها را 
ح��ل کند.  تمرین پرس��پولیس چند روز تعطیل 
اس��ت اما پس از شروع تمرینات سرمربی این تیم 
این موارد را باید حل کند اگرنه این ضعف ها شاید 
جل��وی قهرمانی تیم��ی که مردم را به ورزش��گاه 
کشانده بگیرد.  از دست دادن امتیازها ممکن است 
از ش��ور و شوق عمومی که در حمایت از این تیم 
به وجود آمده بکاهد چون بالاخره هوادار علاوه بر 

بازی خوب نتیجه هم می خواهد. 

آغاز دور گروهی لیگ قهرمانان آسیا

اصفهان چشم و چراغ ایران

شروط برانکو برای تمدید قرارداد

شاکله تیم باید حفظ شود

کاپیتان تیم فوتبال استقلال پس از توافق با 
افش��ارزاده قرارداد خود را با آبی ها برای 3 سال 
دیگر تمدید ک��رد. مهدی رحمتی، دروازه بان و 
کاپیتان اس��تقلال قراردادش را به مدت 3 سال 
دیگ��ر با اس��تقلال تمدید ک��رد. چندی پیش 
بهرام افش��ارزاده، سرپرست باشگاه استقلال در 
یک��ی از اظهاراتش این مس��اله را عنوان کرده 
بود و روز دوش��نبه مهدی رحمتی بعد از توافق 
با افش��ارزاده قرارداد 3 س��اله ای را با استقلال 
امضا کرد. این قرارداد درحالی امضا ش��د که تا 
پیش از این مهدی رحمتی قراردادش را سالانه 
با اس��تقلال تمدید می کرد ول��ی امروز او بدون 
هیچ پیش ش��رطی و در جلس��ه ای که کمتر از 
۱0 دقیق��ه به ط��ول انجامید، ق��راردادش را با 

استقلال امضا کرد. در این جلسه افشارزاده بعد 
از توافق 3 ساله با رحمتی طی اظهاراتی گفت: 
از آنجایی که هواداران از ما درخواس��ت تمدید 
قرارداد رحمتی را داش��تند، ما این کار را انجام 
دادی��م. جا دارد از او بابت همکاری اش تش��کر 
داشته باش��م، چراکه او همان مبلغی که ما در 
نظر داش��تیم را قبول کرد و بدون هیچ شرط و 
ش��روطی قرارداد را امضا کرد. با تمدید قرارداد 
س��یدمهدی رحمتی با اس��تقلال و با توجه به 
اختلافاتی که او با قلعه نویی دارد، پرس��ش این 
اس��ت که آیا سرمربی پیش��ین آبی ها دیگر به 
این تیم بازنخواهد گش��ت؟ یا اینکه در قرارداد 
رحمتی بندی گنجانده ش��ده که اگر قلعه نویی 

بازگشت او بتواند جدا شود؟

رحمتی قراردادش با استقلال را 3 سال تمدید کرد


